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De leta 2 0 0 0  z nevim 
pregramem 

Prihodnost pr ipada tistim, ki  si u p a j o  

N a  z a d n j i  s e j i  n a d z o r n e g a  s v e t a  j e  p r e d 
sedn ik  u p r a v e  i n  g e n e r a l n i  d i r e k t o r  A l p i n e  
" lag .  Franc i  M l i n a r  p r e d s t a v i l  s t r a t e g i j o  
P o s l o v a n j a  A l p i n e  d o  leta  2 0 0 0 .  G r a d i v o ,  
ki o b s e g a  s t o  strani,  j e  p o m e m b n o  zato,  
ker j e  v n j e m  z a p i s a n a  p r i h o d n o s t  p o d j e t 
ja, t a k o  k o t  j o  v i d i  g e n e r a l n i  d i r e k t o r  i n  
Celoten v o d s t v e n i  t i m .  

D o k u m e n t  j e  p o m e m b e n  š e  z a r a d i  n e č e 
sa: z n j i m  s e j e  v o d s t v e n i  t i m  m o č n o  i z p o 
stavil, s a j  j e  z a p i s a l ,  k a k š n e  rezu l tate  i n  
c i l je  m o r a  d o s e č i  v n a s l e d n j i h  let ih.  S t e m  
j e  d a l  v a m  i n  n a m ,  z a s t o p n i k o m  l a s t n i k o v  
% .  d e l n i č a r j e v ,  m o ž n o s t ,  d a  o c e n j u j e m o  
Uspešnost v o d s t v n e  e k i p e  v n a s l e d n j i h  
letih. D a l  n a m  j e  m o ž n o s t ,  d a  k r i t i č n o  pre
s o d i m o ,  a l i  j e  ta p r i h o d n o s t  taka,  d a  b o  u s -
' f eza la  t u d i  d e l n i č a r j e m ,  k i  p r i č a k u j e j o ,  d a  
k o d o  o d  s v o j i h  d e l n i c ,  o d  s v o j e  l a s t n i n e  
sčasoma t u d i  k a j  i m e l i .  

Strategi ja  p o s l o v a n j a  t e m e l j i  n a  p r e d 
postavkah,  d a  s e  b o  v n a s l e d n j i h  le t ih  
p o v e č a l a  p r o d u k t i v n o s t ;  d a  s e  b o  p r e k o  
n o v i h  p r o d a j n i h  p o t i  v e č  p r o d a l o ;  v tržen
j e  i n  p r o m o c i j o  v l o ž i l o  v e č  s r e d s t e v ;  d a  s e  
ko  p r o i z v o d n j a  sprot i  t e h n o l o š k o  p o s o 
dabl ja la;  d a  s e  b o d o  z m a n j š e v a l i  s troški  
'er d a  s e  b o  p o d j e t j e  k a p i t a l s k o  o j a č a l o .  

V s e g a  našte tega  p a  s e  n e  d a  d o s e č i  s s e -
' lan j im  n a č i n o m  p o s l o v a n j a .  V s a k o m u r  j e  
Namreč r a z u m l j i v o ,  d a  l a h k p  h i t r e j e  h o d i š  
'c, č e  s p r e m e n i š  t e h n i k o  h o j e .  Č e  s e  d r u -
Sače o r g a n i z i r a š .  Z a t o  j e  p r e d v i d e n a  t u d i  
s p r e m e m b a  n o t r a n j e  o r g a n i z a c i j e  A l p i n e ,  
^ato, d a  b i  b i l i  v p r i h o d n j e  b o l j š i  k o t  s m o .  

O r g a n i z a c i j a  j e  ž i v a  stvar.  Pr i lagajat i  s e  
•^ora s p r e m e m b a m  v o k o l j u .  V e č  j i h  j e ,  
ko l j  s e  m o r a  s p r e m e n i t i ,  k e r  j e  t o  p o p o l 
n o m a  n a r a v e n  p r o c e s .  N a r a v n o  j e ,  d a  s e  
' j u d j e  s p r e m e m b  b o j i m o ,  k e r  n e  v e m o  
P o v s e m  k a j  p r i n a š a j o .  A l p i n a  z a t o  n i  
nobena i z j e m a .  Je  l e  p o d j e t j e ,  k i  s e  t rud i  
[Jjeti k o r a k  s s e d a n j o s t j o ,  s s v o j i m i  
konkurent i  i n  k i  ž e l i ,  d a  b i  b i l o  d o b r o  p o d -
J^tje t u d i  p r i h o d n j a  leta. 

S e d a n j e  v o d s t v o  s e  z a v e d a ,  d a  b i  b i l o  
n e o d g o v o r n o ,  č e  b i  p o s k u š a l i  n o v e  c i l j e  
dosegati n a  star n a č i n .  T e g a  s e  z a v e d a  tu-

n a d z o r n i  s v e t ,  k i  j e  p o d p r l  p r e d l a g a n o  
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Predsednik nad/ornega sveta 
mag.  Bogo Filipič 

s t r a t e g i j o  p o s l o v a n j a  p o d j e t j a ,  k o t  t u d i  n o 
v o  o r g a n i z a c i j o  p o d j e t j a .  P o d p r l i  s m o  j o  
zato,  k e r  z a s t a v l j e n i  c i l j i  p o m e n i j o ,  d a  b o  
p o d j e t j e  o h r a n i l o  d e l o v n a  m e s t a  in ,  u p a j 
m o ,  p o s l o v a l o  z d o b i č k o m ,  k i  e d i n i  
o m o g o č a  n a d a l j n j e  i n v e s t i r a n j e  i n  rast 
p o d j e t j a .  

N a d z o r n i  s v e t  z a t o  ž e l i ,  d a  t u d i  v s i  z a p o 
s l e n i  v A l p i n i  p o d p r e t e  v o d s t v o  v p r i z a d e 
v a n j i h  z a  b o l j š i  j u t r i .  Z e l o  p o m e m b n o  b o ,  
d a  b o s t e  d r ž a l i  s k u p a j .  V o d s t v o  d a n e s  
r a č u n a  p r a v  n a  v a s ,  p a  t u d i  n a  t iste  
d v o m l j i v c e ,  k i  Se v e d n o  n e  v e r j a m e j o ,  d a  
b i  b i l o  l a h k o  k d a j  b o l j š e .  P r i h o d n o s t  n a m 
reč  n e  p r i p a d a  n j i m .  P r i h o d n o s t  p r i p a d a  
t i s t im,  k i  s i  u p a j o .  P r i p a d a  t i s t im,  k i  d e l a 
j o  s p r e m e m b e .  T o r e j  p r i p a d a  v a m ,  z a 
p o s l e n i m  v d e l n i š k i  d r u ž b i  A l p i n a .  

Ob tej priliki bi vam v imenu 
nadzornega sveta delniške druž
be zaželel veselo, srečno in uspeš
no novo leto 1997. 

Predsednik n a d z o r n e g a  sveta 
m a g .  Bogo Filipič 

Novoletno darilo 
Veste, ne kaže zameriti ljudem, če niso 

vsi in v vsakem primeru kos svojemu 
delu. Novi izzivi zahtevajo tako več 
znanja, večje osebnostne sposobnosti, 
na koncu pa tudi več prizadevnosti, 
načrtnosti, doslednosti. 

Zameriti pa velja tistim, ki mislijo, da 
so vsrkali vse znanje te}>a sveta; da so 
najbolj intelif'entni in pametni — če ni 
praktičnih rezultatov. Že to, da kaj 
takef-a mislijo, kaže na to, da je njihova 
modrost nespametna: inteligenca skre-
f>ana s pametjo in praksa z načrti. Ze 
sama zaverovanost r svoj prav je lahko 
zelo zelo škodljiva. Škodljiva zato, ker se 
s svojim slogom dela pogrezajo v živem 
blatu in vanj potiskajo .še vse druge, ki 
niso nič krivi. 

Vase zaverovani niso sposobni ne kri
tične distance do svojega lastnega rav
nanja, ne inovativnega pristopa do dela, 
ne hladnega primerjanja vrednot, ki se 
postavljajo v procesu dela. 

Vztrajanje na Spekulativnem načelu: 
bo že kako, je skrajno neodgovorno; sta
tično delovanje - od načrtovanja do 
praktičnega delovanja - neučinkovito in 
neuspešno, »spregledovanje in pozab
ljanje« - posledica duhovne lenobe. 

Da ne bi sedaj razmišljali - na koga 
vse to leti - vsakem izmed nas je nekaj 
teh slabosti. 

Pobrskajmo raje po drugi strani, kjer 
imamo svoje dobre plati: znanje, ustvar
jalnost, pogum, sodelovanje, dobrohot
nost in odgovornost. 

Odgovornost je lahko torej najlepše 
novoletno darilo. 

Nejko PODOBNIK 

Srečno in uspešno ter 
zdravja polno 
novo leto 1997 

vam želijo 
Uprava in Nadzorni svet 

delniške družbe. 
Najboljšim željam se 

pridružujeta 
Združenje delničarjev 

in Svet delavcev! 



k r o n i k a  DOGODKOV 
l x  s t r o k o v n i h  s l u ž b  i n  p r o i x v o d n i l i  o d d e l i c o v ,  p r e d s t a v i t e v  n o v i h  d o s e ž k o v ,  i n o v a c i j ,  u k r e p o v ,  r a z p i s i  nagrad...  

Svet delavcev o načrtih delniške družbe Alpina 
v začetku decembra j e  zasedal svet delavcev. 
Predsednik sveta, ki s e j e  udeležil posvetovan

j a  predsednikov svetov v slovenskih podjetjih J e  
poročal, o čem s o  se  pogovarjali. Obravnavali s o  
analizo izvajanja zakona o soupravljanju de
lavcev. Tudi Alpina j e  bila zajeta v tej raziskavi. 
Obravnavali so  tudi nekatere predloge sprememb 
zakona o soupravljanju, vendar s o  bili mnenja, da 
zaenkrat, k o  zadeva v praksi niti ni dobro za
živela, zakona ni potrebno spreminjati. 

Splo.̂ Sna ugotovitev predsednika sveta Marka 
Kavčiča pa j e  bila, d a j e  delovanje sveta delavcev 
v Alpini, glede na druga podjetja, dokaj  uspešno. 
Seveda pa to ne sme biti slepilo, da ne bi Se z 
večjo  vol jo  delali naprej... 

Delavski direktor Zoran Kopač j e  poročal o 
delu uprave. Največ časa so posvetili planom za 
naslednje leto. Med drugim so obravnavali tudi 
nov sistem reorganizacije, problem izterjav naših 
dolžnikov, aktivnosti ob  uvajanju ISO standard
ov, finančni rezultat za 10 mesecev, spregovorili 
o zagotavljanju spoštovanja zakona o omejevan
j u  uporabe tobačnih izdelkov, imuniteti članov 

organov družbe, problematiki izplačevanja 
nadur, predvidenih aktivnostih ob  praznovanju 
50-letnice Alpine. O b  praznovanju tega jubileja 
bodo preko leta potekale razne akcije na področju 
reklame, kot so  popusti in nagradne akcije za 
naše kupce v prodajalnah, drobnega reklamnega 
materiala, sponzoriranje raznih kulturnih in 
športnih prireditev. V ta namen naj  bi bil izdan tu
di zbornik ter jubilejna številka Delo-življenja, 
s a j  hkrati tudi naš časopis praznuje 35-letnico. 

Delo na področju sistemizacije se  nadaljuje. 
Temeljni ci l j  sistemizacije j e .  da se uredijo 

nekatere nepravilnosti, ki se, po ugotovitvah 
članov sveta, pojavl ja jo  zaradi neurejenega sis
tema nagrajevanja. 

Komisija, ki j e  pripravljala sistemizacijo, se  
razširja s predstavnikom sindikata, sveta 
delavcev in direktorjev komercial. Svet delavcev 
j e  v komisi jo imenoval Francija Kavčiča. 
Razširjena komisija bo opredeljena delovna mes
ta ocenila. Dokončen akt sistemizacije bo  posre
dovan v soglasje tudi svetu delavcev. 

Jožica KACIN 

Delavski direktorji  v praksi 
o p o l o ž a j u  i n  v log i  de lavskega  d i r e k t o r j a  j e  

b i lo  mogoče  p r e b r a t i  m a r s i k a t e r o  oceno, t a k o  
p r e d  s p r e j e m o m ,  p o s e b e j  p a  p o  s p r e j e t j u  za
k o n a  o s o d e l o v a n j u  de lavcev  p r i  u p r a v l j a n j u .  

Polemike,  razl ična m n e n j a ,  pog led i  in  tol
m a č e n j a  s o  b i la  k a r  števi lna.  Praksa  j e ,  k a r  
z a d e v a  p o l o ž a j  i n  v logo  de lavskega  d i r e k t o r j a  
v posamezn i  d r u ž b i ,  u b r a l a  raz l ične poti.  
O d v i s n a  j e  o d  r a z u m e v a n j a  v l o g e  i n  konkret
n e g a  p o l o ž a j a  v d r u ž b i  ter  p o t r e b  i n  m o č i  raz
l ičnih interesnih s k u p i n .  O pog led ih  n a  zakon
s k o  opredel i tev  p o l o ž a j a  i n  v l o g e  de lavskega  
d i r e k t o r j a  s o  se  raz l ično izrekal i  p r a v n i  in  
d r u g i  s t r o k o v n j a k i ,  s ind ika ln i  predstavn ik i ,  
teoretiki  de lavskega  s o u p r a v l j a n j a  in poz
navalc i  r a z m e r  v t u j i n i .  

Delavski  d i r e k t o r j i  v u p r a v a h  g o s p o d a r s k i h  
d r u ž b ,  k i  n a s  j e  v Sloveni j i  d o s l e j  le  malo,  s m o  
se  zato  odločil i,  d a  o s v o j i  v log i  v p r a k s i  spre
g o v o r i m o  n a  n a š e m  s r e č a n j u  ter to s p o r o č i m o  
t u d i  j a v n o s t i .  

Tako. s m o  organiz ira l i  s r e č a n j e  in i z m e n j a 
v o  i z k u š e n j  in  m n e n j  ter  razgovor  / nekateri
m i  poznava lc i  p r o b l e m a t i k e  de lavskega  so
u p r a v l j a n j a  i n  p r i p r a v i l i  n o v i n a r s k o  
konferenco.  O b  t e m  s m o  spre je l i  n a s l e d n j a  
stališča i n  usmer i tve .  

Dejstvo je ,  da ni povsem natančno določena 
vloga delavskega direktorja v zakonu o sodelo
vanju delavcev pri upravljanju, neusklajenost z 
zakonom o gospodarskih družbah (imenovanje, 
pristojnosti itd.) in da pravega komentarja zakona 
o sodelovanju delavcev pri upravljanju ni. 
Različne teoretične poglede in odsotnosti sodne 
prakse ter različne poti v praksi, delavski direk
torji kot člani uprav družb predstavljamo in delu
jemo v smeri realizacije interesov zaposlenih, ob  

Delavski  d i r e k t o r  Z o r a n  K o p a č  

upoštevanju interesov vseh, ki so  interesno 
vezani na podjetja, v skrbi za dolgoročni razvoj 
in ohranjanje delovnih mest ter izboljševanje ma
terialnega in socialnega položaja delavcev. O b  
tem se močno zavedamo nujnosti tesnega in do
brega sodelovanja z vsemi zaposlenimi, svetom 
delavcev in sindikati kot delavsko-predstavniški-
mi organi, s a j  delavskega direktorja predlaga v 
upravo družbe svet delavcev, enako tudi njegovo 
razrešitev. 

Delavski  d i r e k t o r j i  p a  s m o  se  o b  t e m  zavze l i  
z o p e r  i m p e r a t i v n i  m a n d a t ,  k i  b i  z g o l j  zastopal  

de lavske  interese, k i  se n a  relaci j i  svet 
de lavcev  - de lavsk i  d i r e k t o r  s k u š a  uve l jav l ja t i  
o z i r o m  u v e l j a v l j a  v nekater ih  o k o l j i h .  Mandat 
de lavsega  d i r e k t o r j a  n i k a k o r  n e  m o r e  i n  nc 
s m e  bit i  imperat iven .  Uve l jav i tev  impera
t ivnega ali  vezanega  m a n d a t a  b i  spremeni l  
de lavske  d i r e k t o r j e  v p a s i v n e  prenašalce  stal
išč svetov  de lavcev  in onemogočal  n o r m a l n o  
d e l o v a n j e  v u p r a v a h  d r u ž b .  

Imperativni oz. vezani mandati bi namreč 
pomenil, da so delavski direktorji izključno pred
stavniki sveta delavcev, od katerega prejemajo 
»obvezna navodila«, neizvrševanje teh »navo
dil« pa pomeni njihov odpoklic oz. predlog za 
razrešitev. 

Imperativni mandat j e  tudi sicer izredno redek 
(celo v zakonodajah drugih držav) in pomeni 
arhaični ostanek fevdalnega parlamentarizma-
Predvsem pa onemogoča usklajevanje interesov 
med »delom in kapitalom« ter delovanje delav
skih direktorjev kot članov uprave oz. izpolnje
vanje  vloge, kot j o  članom uprave in upravi opre
del juje  zakon o gospodarskih družbah. 

Delavski direktorji menimo, d a j e ,  ne glede na 
konkreten položaj, v praksi nujen močan vpliv 
delavskega direktorja na kadrovske in socialne 
zadeve, ker j e  na tem področju primaren interes 
delojemalcev. Dosedanje delovanje delavskih di
rektorjev pa kaže na pomembno v logo delavskih 
direktorjev v gospodarskih družbah na področju: 
informiranja, usklajevanja interesov, zmanjše
vanja  socialnih napetosti in večjega uveljavljanja 
interesov zaposlenih v upravah družb, pa tudi v 
nadzornih svetih. Uvel javl janje te za nas rela
tivno nove vloge, sprememba položaja za
poslenih in druge spremembe pa spremljajo ra
zlične zahteve in zelo velika pričakovanja, k' 
večkrat nimajo osnove ne v zakonu o sodelovan
j u  delavcev pri upravljanju, ne v zakonu o gospo
darskih družbah in ne v konkretnih razmerah 
družbah. 

O b  prvi spremembi zakona o sodelovanju 
delavcev pri upravljanju j e  po našem mnenju nuj
no potrebno natančneje določiti položaj in vlog" 
delavskega direktorja ter upoštevati določila za
kona o gospodarskih družbah o delu v upravi 
Nejasnosti v zakonu in posledično v praks' 
povzročajo odpor delodajalcev zoper njihov^ 
imenovanje in nerazumevanje njihove vloge n' 
obeh straneh. 

Natančneje j e  potrebno razmejiti v logo svet) 
delavcev in sindikata ter dopustiti večjo prostos' 
pri oblikovanju odborov sveta delavcev in drugih 
oblik organiziranosti ter delovanja sveta d f  
lavcev. 

Imenovali smo iniciativni odbor za uS' 
tanovitev interesnega združenja, ki bo  skrbelo z* 
izobraževanje in usposabljanje, izmenjaV 
izkušenj, svetovanje, skupen nastop, seznanjanj' 
javnosti s položajem in delovanjem, tesno sod«' 
lovanje s sindikati in združenji delodajalce^ 
medsebojna pomoč ter zaščita interesov. 

Zoran KOPAČ 
delavski direktor 

DLlOSvlj^ 



k r o n i k a  DOGODKOV 

Zakon o ka jen ju  in njegova uveljavitev v tovarni 
» K a j e n j e  j e  z d r a v j u  škodl j ivo!«  

''O odslej, m e d  drug im,  eno  o d  ob-
Jeznih opozoril, k i  m o r a  biti natis-
["jcno na  embalaži  tobačnih 
izdelkov. Z 18. n o v e m b r o m  1996 j e  
namreč stopil v ve l javo  zakon o 
omejevanju  uporabe  tobačnih 
Izdelkov, k i  določa u k r e p e  za ome
jevanje  uporabe  tobačnih izdelkov 
'er ukrepe  za preprečevanje  nj iho-
^'h škodl j iv ih  vp l ivov  n a  zdrav je ,  
"^spoštovanje predpisanih ukre
pov p a  ustrezno sankcionira. 

Ukrepi se nanašajo na izdelavo, 
prodajo, reklamiranje tobačnih 
izdelkov, kot tudi na kajenje samo. V 
Zvezi s kajenjem zakon določa, d a j e  
prepovedano v javnih prostorih, 
ffzen v delih, ki so  posebej označeni 
"1 ločeni od prostorov, namenjenih 

nekadilcem, v celoti pa j e  pre
povedano kajenje v vzgojno izo
braževalnih in zdravstvenih us
tanovah. V gostinskih lokalih, kjer se 
gostom streže hrana, j e  potrebno 
določiti prostor za kadilce, s tem, da 
j e  kajenje v slaščičarnah in mlečnih 
restavracijah v celoti prepovedano. 
V delovnih prostorih j e  kajenje do
voljeno le v prostorih, ki j ih določi 
delodajalec in ki so  fizično ločeni od 
ostalih delovnih prostorov. Na drugi 
strani pa ima vsak zaposleni pravico 
zahtevati od delodajalca, da mu 
omogoči opravljati delo v prostorih, 
kjer zrak ni onesnažen s tobačnim di
mom. Če delodajalec temu ne more 
ugoditi, tako da zaposlenega preraz
poredi v drug delovni prostor, j e  
dolžan v delovnem prostoru za

poslenega prepovedati kajenje. 
Zakon torej posega tudi na po

dročje kajenja na delovnem mestu 
oz. v delovnih prostorih in zahteva 
od delodajalca, da določi prostore, v 
katerih j e  dovoljeno kaditi. Če gre za 
javne prostore pa mora označiti pre
poved kajenja. 

Uprava Alpine j e  v zvezi s tem 
sklenila, da se poleg že dosedanjih 
prepovedi kajenja (npr. v proizvod
nih oddelkih, kuhinji idr.) ne sme ka
diti tudi v ostalih delovnih prostorih 
oz. na delovnih mestih, razen v de
lovnih prostorih, kjer se  ne spreje
majo stranke in se s tem, da se v pros
toru kadi, strinjajo vsi zaposleni. 
Kadi pa se lahko v garderobah, na 
stopni.iSčih, v prostorih, ki so že 
doslej bili namenjeni kajenju, zunaj. 

Kaditi se ne sme tudi v sejnih sobah 
in govorilnicah, jedilnici in vseh 
drugih prostorih, v katerih se spreje
majo stranke. Prav tako se ne sme 
kaditi v prodajalnah. 

Izvajanje zakona bo pri delodajal
cih izvajala in.špekcija dela. 
Delodajalcu, ki npr. ne bo določil 
prostorov, v katerih j e  dovoljeno ka
diti, ali ki v javnih prostorih ne bo 
objavil prepovedi kajenja, j e  za
grožena denarna kazen za prekršek v 
višini najmanj 250.(){X) tolarjev, 
odgovorni osebi delodajalca pa naj
manj 10.000 tolarjev. Vsakemu 
posamezniku, ki bo kadil v prostoru, 
kjer to ni dovoljeno, pa preti kazen 
5.000 tolarjev, ki j o  inšpektor dela 
lahko izterja takoj na kraju prekrška. 

Mojca GANTAR 

Sejem bil j e  živ 
Prvi sneg j e  padel ravno pravi čas; Miklavž j e  

^iovolj blizu; tudi 15 % popust j e  bil dobrodošel; 
'''»r pa j e  najbol j  važno: obutev j e  bila pravočas
no pripravljena, s a j  so  oddelki, ki izdelujejo to 
obutev, zadnja dva meseca delali v s e  vikende. 

Tradicionalni smučarski sejem v organizaciji 
Smučarskega kluba in Alpine j e  bil letos res do-
*"•0 obiskan. Tako tisti del v osnovni šoli, k jer  so  
Prodajali rabljeno smučarsko opremo, kakor v 
Sortni in ostalih dveh prodajalnah v Žireh. 

V .športni prodajalni smo prodali preko 600  pa-
rov čevl jev in ostale opreme (bund itd.). 

V industrijski prodajalni (Alpina III) so  prodali 
preko 140 parov čevl jev,  V Alpini I (prodajalna 
blodne obutve) pa 100 parov. Izreden izkupiček 
Sejemske nedelje. 

Ljudje iz Žirov, okolice, pa tudi iz bol j  od-
^''Učnih krajev so množično kupovali čevlje, 
^mučke, vezi, palice in tudi drugo opremo. Kot da 
J® bil lanski sneg dobra najava za letošnjo zimo. 

Za vse, ki s o  zaslužni, da j e  prodaja na .sejmu 
'ako dobro uspela, j e  to tudi dobra spodbuda za 
naprej, za nastope tudi na drugih sejmih, zlasti za 
največjega v Ljubljani. 

N. P. 

ш 

Sejem rabl jene smučarske  o p r e m e  v osnovn i  šoli j e  b i l  letos od l ično  o b i s k a n  



k a k o  POSLUJEMO 
S k l e p i  n a d z o r n e g a  s v e t a ,  s v e t a  d e l a v c e v ,  u p t a v e ,  m n e n | a  l a s t n i k o v ,  m e n a g e r j e v ,  d e l a v c e v ,  s i n d i k a t a .  

NajvelSja s l o v e n s k a  športna b lagovn ica  
N a  l j u b l j a n s k e m  s e j m u  Š p o r t  i n  r e k r e a c i j a  j e  l e tos  s o d e l o v a l o  

2 0 9  r a z s t a v l j a l c e v  i z  d v a n a j s t i h  d r ž a v .  
P o l e g  p r o i z v a j a l c e v  š p o r t n e  o p r e m e  s o  l e t o s  s o d e l o v a l e  t u d i  

t u r i s t i č n e  a g e n c i j e ,  z i m s k o š p o r t n a  s r e d i š č a  i z  S l o v e n i j e ,  A v s t r i j e  
i n  I t a l i j e ,  k o t  p o s e b n o s t  p a  l a h k o  o m e n i m  s o d e l o v a n j e  
z a v a r o v a l n i c .  

N a  e n o t e d e n s k e m  s e j m u  ( o d  2 8 .  n o v e m b r a  d o  4 .  d e c e m b r a )  
s m o  n a  7 0 0 0  m ^  l e t o s  l a h k o  v i d e l i  m a r s i k a j ;  k o t  ž e  i m e  p o v e ,  v s e  
z a  š p o r t  i n  r e k r e a c i j o  - z l a s t i  z a  z i m s k o  o b d o b j e .  

P r i r e d i t e v  j e  o d p r l  n e k d a n j i  o d l i č n i  o r o d n i  t e l o v a d e c ,  d o b i t n i k  
3 0  o d l i č i j  s s v e t o v n i h  t e k m o v a n j  ( d v e h  o l i m p i j s k i h  k o l a j n  i n  š t i 
r i h  s s v e t o v n i h  p r v e n s t e v ) ,  n a š  s v e t o v n o  z n a n i  š a m p i o n  - M i r o  
C e r a r .  V s v o j e m  g o v o r u  j e  p o s e b e j  p o u d a r i l ,  d a  n i  d o v o l j ,  č e  n a s  
n a v d u š u j e j o  š p o r t n i  r e z u l t a t i  n a š i h  v r h u n s k i h  š p o r t n i k o v ,  
t e m v e č  n a j  n a s  t o  o p o g u m l j a ,  d a  s e  t u d i  s a m i  l o t i m o  š p o r t a  i n  
r e k r e a c i j e .  M o ž n o s t i  z a  t o  s o  v e l i k e ;  o d  t e g a ,  d a  s a m i  v e č  t e č e m o  
- d o  c e l o t n e  p a l e t e  o r g a n i z i r a n e  r e k r e a c i j e .  

Č e  i m a m o  ž e  t a k o  l e p o  d e ž e l o ,  j o  l a h k o  i z k o r i s t i m o  t a k o  z a  
l a s t n o  d u š e v n o  ( k u l t u r n o )  r a s t ,  d o  p r i z a d e v a n j  z a  v e č j e  f i z i č n e  
s p o s o b n o s t i ;  t o r e j  k r e p i t e v  t e l e s a  i n  d u h a .  T u j e  p o t r e b n o  t u d i  
o b s e ž n o  d r u ž b e n o  s o d e l o v a n j e  - o d  p r o i z v a j a l c e v  d o  t u r i s t i č n i h  
o r g a n i z a c i j .  

Na razstavišču A l p i n e  n a  l j u b l j a n s k e m  s e j m u  j e  b i la  v e s  čas  gneča  

T o  j e  bilo nekaj misli Mira Ce-
rarja, sicer pa j e  na sejmu kar hitro 
videti, da brez Alpine nekako ne 
gre, čeprav s tem ne trdim, da smo 
bili osrednji razstavljalec. Obsežno 
Alpinino razstavišče s svojo  teraso 
spominja na prekooceansko ladjo in 
njeno podobo. T o  bi se  lahko razu
melo tudi kot svetovljanstvo sve
tovno znanega proizvajalca. 

Starinska koliba kot sestavni del 
razstavišča po vsebini žal ni izko
riščena - kot bi bila lahko. Priškr-
njena lesena vrata v notranjost 
brunarice (če že tu stoji kot antago-
nizem sedanjosti), bi bila lahko 
pogled v zgodovino žirovskega 
čevljarstva. Za to bi bilo treba malo 
truda, s a j  so  eksponati zbrani. Na 
nasprotni strani bi bil lahko z bol jšo 
lokacijo televizijski ekran z reklam
nimi sporočili - (v)pogled obisko
valcev v naše sedanje delo in iz
delke. 

Pohvaliti ve l ja  pripravljenost ce
lotne sejemske ekipe: od ljubljan
skih prodajalcev, preko strokovnja
kov komerciale - do pripravnikov -
bodočih strokovnjakov Alpine, ki 
so  si tu ostrili pogled v poslovni 
svet. Seveda pa ne bi bila odveč 
nekaj bol jša priprava na sejem,da bi 
bilo pravočasno v s e  pripravljeno 
(cene) oz. da bi vsi  sodelujoči pro
dajalci in svetovalci res o obutvi do
vo l j  vedeli, pa četudi j e  zadrega 
morda taka malenkost kot so  veli
kostne številke, ki j i h  npr. priprav
niki še  »nimajo v krvi«.  Pa še  to: v 

gneči bi se  morali naši l judje  ločiti 
od kupcev. 

Sicer pa j e  zanimanje za našo 
obutev kar lepo. Domala vsi  obis
kovalci s o  pohvalili kakovost naših 
izdelkov, servis in tudi dostopne 
cene. 

Izpostav imo  le d v e  Iz javi :  

I v o  Strle iz L j u b l j a n e  prav i ,  d a  
d o b r o  p o z n a  A l p i n o .  K o  j e  b i l  še 
m l a j š i ,  j e  p r i  A l p i n i  k u p o v a l  zase, 
p o t e m  z a  otroke,  s e d a j  p a  k u p u j e  
ž e  z a  v n u k e .  » V e d n o  s e m  b i l  zado
v o l j e n  s k a k o v o s t j o  vaše  o b u t v e ,  
zato  s e m  p r i  v a s  t u d i  danes,«  j e  še  
zatrd i l  g .  Stric. 

G o s p a  Olga  Sheikba,  p r a v  t a k o  
i z  L j u b l j a n e ,  j e  zlasti z a d o v o l j n a  
z n a š i m  d i z a j n o m .  

» B a r v e  vaš ih  p a n c e r j e v  niso  v e č  
t a k o  m r t v a š k e  kot  s o  b i le  včas ih.  
T u d i  cene se m i  z d i j o  s p r e j e m 
l j i ve .  

S a m a  i m a m  starejš i  t ip  v a š i h  
s m u č a r s k i h  čev l j ev ,  k a r  p a  z a  
m o j e  s m u č a n j e  zadostu je .«  

Če zaključimo ta priložnostni 
sestavek z ugotovitvijo, da j e  bila 
tokrat prodaja izredna, celo rekord
n a - j e  za nas sejem uspešen, uspeš
na prodaja pa j e  le eden naših cil jev; 
drugi j e  uspešna promocija - tudi ta 
c i l j  j e  bil dosežen v precejšnji meri. 

Tretji c i l j  - zadovoljstvo kupcev 
- pa še  čakamo. 

Nejko PODOBNIK 

RNFRK) 1АЛРЕХ 

Gospa Olga Sheikha se udobno počuti  v naš ih  č e v l j i h  

I v o  s t r l e  iz L j u b l j a n e  ž e  d o l g o  p o z n a  A l p i n o  i n  naše  p r o i z v o d e  
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k a k o  POSLUJEMO 
S k l e p i  n a d z o r n e g a  sveta,  sveta d e l a v c e v ,  u p t a v e ,  т п е п { а  l a s t n i k o v ,  m e n a g e r j e v ,  delavcev,  s i n d i k a t a .  

Tudi presenečenja doživimo 
» K l j u b  hud i  konkurenci  s m o  

jeseni kar d o b r o  prodajal i ,« j e  
zatrdila p o s l o v o d k i n j a  A l p i n e  v 
prodajalni v Logatcu Ceci l i ja  
Tre ven .  

»Dobro  s o  šli  tako ženski  kot 
moški  mode l i .  Z g o d i l o  se  j e  ce
lo, d a  s e m  naknadno naročila 
nekatere modele,  ki j i h  n i sem 
pri p r v e m  naročanju. Zlasti z a  
škornje s e m  prvotno d v o m i l a ,  
(la j i h  b o m o  prodajal i  tako do
bro. Ugotav l jamo,  d a  zlasti do
bro p r o d a j a m o  mode le ,  k i  s o  n a  

prv i  strani kataloga ali v T V  
reklami. T o  obutev  b i  res moral i  
imeti.  

Planinsko obutev  s m o  letos 
prodajali  slabše kot lani, čeprav 
j e  š lo  za prvovrstno blago. V 
prodajalnah se b o j i m o  obutve,  ki 
n e  gre, seveda  pa  lahko tudi sa
m i  napačno ocenimo.  

Opozori la  pa  b i  še, d a  j e  z a  
p o n u d b o  z e l o  potrebno, d a  j e  
obutev  v v s e h  števi lkah.« 

N e j k o  P o d o b n i k  I/. prodajalne v Logatcu 

Brez ustreznega znanja ni prodaje 
Ž e  leta  j e  s t r o k o v n j a k o m  

d o m a č e  p r o d a j e  Jasno,  d a  Je 
zlast i  p r i  p r o d a j i  š p o r t n e  
o b u t v e ,  k o t  s o  s m u č a r s k i  i n  
t e k a š k i  č e v l j i ,  p o t r e b n o  v e č  
z n a n j a ;  o d  p o z n a v a n j a  f u n k 
c i j  p o s a m e z n i h  a r t i k l o v ,  m a t e 
r i a l o v ,  i n f o r m a c i j  v z v e z i  z 
v z d r ž e v a n j e m  i n  r o k o v a n j e m  
i z d e l k o v  d o  s v e t o v a n j a ,  k a k o  
r a v n a t i ,  č e  z a i d e j o  k u p c i  v 
k a k š n e  težave .  

V o d s t v o  m a l o p r o d a j n e  m r e 
ž e  s e  Je z a t o  od loč i lo ,  d a  p r i 

p r a v i  p o  v s e j  d r ž a v i  p o s e b n e  
s t r o k o v n e  s e m i n a r j e ,  n a  k a 
t e r i h  s o d e l u j e j o  p r o d a j a l c i  l e  
i z  n e k a j  p r o d a j a l n ,  d a  s e  r e s  
l a h k o  u s p o s o b i i j o  k o t  Je t r e b a .  

S k r b  z a  t a  n a č i n  u s p o 
s a b l j a n j a  s ta  p r e v z e l a  v o d j a  
r a j o n a  s l o v e n s k i h  p r o d a j a l n  
O l i v e r a  J e r e b  i n  s e r v i s e r  N i k o  
G a n t a r .  

P r o d a j a l c i  s o  s e  ž e  p o h v a l i l i ,  
d a  z n a j o  več... 

Nejko Podobnik S seminarja za prodajalce v Novi Gorici 

Kako prodati 40.000 tolarjev vreden smučarski čevelj 
» D o b r o  ž e  v e s t e ,  d a  j e  

k o n k u r e n c a  o b  m e j i  š e  h u j -
^9«, j e  u g o t a v l j a l a  p o s l o 
v o d k i n j a  v N o v i  G o r i c i  
S t a n k a  R o ž i č .  

>>Kljub temu  m i s l i m ,  d a  s m o  
dobro  prodajali,  pri č e m e r  j e  

'katalog z a n e s l j i v o  pr ipomogel ,  
se l j u d j e  sk l i cu je jo  n a  infor-

"^^cije, k i  s o  j i h  tam v ide l i .  
^^Gkateri c e l o  v prodaja lno  
Pridejo s katalogom. 

Seveda s o  o b  prodaj i  še  neka-
'̂•"i drugi  zaviralni  de javnik i ,  
" e d  temi  b i  omeni la,  d a  
"^^katere konkurenčne f i r m e  
Prodajajo n a  kartico A k t i v a  ali  
"̂3 Več obrokov.  Kar zamisl i te  

si, k a j  se  pravi  kupiti  smučarske 
čev l j e ,  k i  stanejo 40.000 SIT. 
Konkurenca prodaja  p o d  ugod
n e j š i m i  p o g o j i  (obroki);  to  kup
ci  takoj  opaz i jo .  T o  j e  p o m e m b 
no,  ker  se j e  struktura k u p c e v ,  
g l e d e  na k u p n o  m o č ,  m o č n o  
spremenila.  Premožnejš ih  j e  l e  
nekaj,  srednjega razreda ni, j e  pa  
v e l i k o  obubožanih .  

Sicer s m o  d o  danes  dob i l i  
pancerje  (15 d o  2 0  parov)  
posameznega  artikla, kar z a  za
četek zadostuje.  V prodajalni  b i  
z a  predstavitev potreboval i  sto
jala,  k i  s o  b i l a  izdelana v ta na
m e n . «  

Nejko Podobnik Iz prodajalne v Novi Gorici 
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k a k o  POSLUJEMO 
S k l e p i  n a d z o r n e g a  s v e t a ,  s v e t a  d e l a v c e v ,  u p t a v e ,  m n e n f a  l a s t n i k o v ,  m e n a g e r j e v ,  d e l a v c e v ,  s i n d i k a t a .  

z računalniki  d o  ustrezniii  o r o d i j  
» Z a k l j u č i l i  s m o  z i z d e l a v o  o r o d i j  z a  r o -

l e r j e , «  j e  u g o t o v i l  v o d j a  o r o d j a r n e  S t a n e  
S e m i č .  

» G r e  z a  o r o d j a  z a  i z d e l a v o  manšet,  p o d 
v o z i j  i n  zaščitnih p lošč.  

Kar  z a d e v a  i z d e l a v o  o r o d i j  z a  smučarske  
č e v l j e ,  l a h k o  p o v e m ,  d a  i z d e l u j e m o  v z o r č n a  
o r o d j a  z a  n o v o  O M E G O  in p r e n o v l j e n o  
A L P H O .  

T a  v z o r č n a  p o t n i š k a  k o l e k c i j a  m o r a  b i t i  
p r i p r a v l j e n a  d o  10. d e c e m b r a .  G r e  z a  d e 
set  o r o d i j  v 1 - 2  š t e v i l k a h .  Z a t e m  b o m o  
m o r a l i  d o  ISPO s e j m a  i zde la t i  o r o d j a  z a  
ž e n s k e  p a n c e r j e  v š t e v i l k i  5/6. S e r i j o  teh  
o r o d i j  m o r a m o  nared i t i  d o  m a j a  p r i h o d n j e  
leto,  s e v e d a  z v s e m i  š t e v i l k a m i ,  k a r  
p o m e n i  d o d a t n o  š e  o k r o g  3 0  o r o d i j  i n  
n e k a j  p r e d e l a v .  

Trenutno  d e l a m o  tudi  s p r e m e m b e  n a  
m o d e l u  D A I W A .  T u  g r e  z a  p r e c e j š n j e  pre
d e l a v e  in i z d e l a v o  n o v i h  orod i j .  

V teku  s o  tudi  p r e d e l a v e  m o d e l o v  z a  
tekaško  o b u t e v  (manšete  in opetnik i ) .  
Potrebno j e  b i l o  predelati  2 5  orod i j .  Izdelal i  
s m o  tudi  o r o d j a  z a  v m e s n i  B C  podplat  i z  
poliuretana, k j e r  s e  tudi  p r e d v i d e v a  i z d e l a v a  
seri je.  

Č e  g o v o r i m o  o težavah,  n a j  o m e n i m ,  d a j e  
č a s  z a  nas  i z r e d n o  dragocen  d e j a v n i k .  
Trenutno  s m o  n e k o l i k o  v zaostanku,  v e n d a r  
v s e e n o  u p a m ,  d a  n a m  b o  u s p e l o  v s e  izdelat i  
d o  r o k o v .  

D r u g  p r o b l e m  j e  strojna oprema.  Raču
n a l n i š k o  v o d e n i  rezkalni  stroj  b i  mora l i  ž e  
dob i t i ,  v e n d a r  d o b a v i t e l j  kasni .  U p a m o ,  d a  
g a  b o m o  d o b i l i  k m a l u  p o  n o v e m  letu. 

V z p o r e d n o  b o m o  m o r a l i  rešiti » l o k a l n o «  
računaln iško m r e ž o ,  s p o s t a v i t v i j o  treh 
o s e b n i h  računaln ikov  (PC), z m i n i m a l n o  
z m o g l j i v o s t j o  p e n t i u m a  (586)  150 Mhz.  
D v a  računalnika b o m o  postav i l i  v pr ipravo  
dela,  e n e g a  p a  m e d  stroje v orodjarni .  
S e v e d a  m o r a  te računalnike  n a  e n i  strani 
»podpirat i«  konstruiranje  ( C A D ) ,  n a  drug i  
strani p a  (z  v m e s n i k i )  programi  z a  i z v e d b o  
(tehnologi jo,  C A M ) .  

Č e  ž e l i m o  postavit i  p e r s p e k t i v n o  m r e ž o ,  
m o r a  bit i  ta ž e  d a n e s  u s k l a j e n a  ( z m o g l j i v o s t i  
2,5 D )  i n  hkrati taka, d a  o m o g o č a  nadgrad
n j o .  S e v e d a  j e  z a  tovrstno v e r i g o  l a h k o  v e č  
variant. E n a  m o ž n o s t  j e  n a b a v a  programske  
o p r e m e  izraelske f i r m e  Cimatron  (ali Matre 
Datav is ion  itd). 

V poštev  b i  pr iš la  tudi  un iverza lna  napra
v a  s o l i d  w o r k s ,  f i r m e  D e l o g  (celotna v e r i g a  
o d  konstruiranja  ( C A D )  d o  t e h n o l o g i j e  
( C A M ) .  
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Rado  Jereb  v orod jarn i  

Odločitev  b i  marala  pasti kar kmalu,  n a  eni  
strani zaradi časovne  stiske, n a  drugi  strani 
p a  gre z a  strateško odloči tev  o invest ic i jah v 
o p r e m o  n a  področ ju  športnega programa. 

N a  v s a k  nač in  p a  b o  treba doseč i  ( o b  
univerzalnost i )  š e  n u j n o  pr i lagod l j i vost ,  d a  
j e  m o ž n o  tako konstruiranje  k o t  i z v e d b o  
izpe l jat i  n a  isti ravni.  

O b  t e m  s e v e d a  n e  p o z a b l j a m o  n a  k a d e r ,  
k i  s e  b o  m o r a l  z a  v s e  t o  u s p o s o b i t i .  

Sodelovanje v pr iprav l ja ln i  verigi  j e  n u j n o .  
Na sliki Robert  Vehar  in Oton Žake l j  

M i s l i m ,  d a  b i  m o r a l i  n a j t i  z a n e s l j i v e j š e  , 
r e š i t v e  k o t  s m o  j i h  d o s l e j .  Zlast i  s e d a j ,  ko  ! 
p r e h a j a m o  n a  n o v o  s i s t e m i z a c i j o ,  b i :  
m o r a l i  u s t r e z n o  v r e d n o t i t i  ta d e l a ,  k a r  bi 
p r a v  g o t o v o  d e l n o  p r e p r e č e v a l o  fluktuaci-
j o .  In š e  n e k a j :  n e  s m e m o  p o z a b l j a t i  na j  
v z g o j o  l a s t n e g a  kadra,  d a  b i  l a h k o ;  
n e m o t e n o  n a d a l j e v a l i  r a z v o j  orod jarne,«  : 
j e  š e  zatrd i l  i n g .  S e m i č .  i 

Nejko PODOBNIK 

Upamo, d a  b o m o  p o  novem letu imeli v orod jarn i  pr ib l ižno takle stroj  

DEUOSvljenj^j 



o s r e d n j a  TEMA 
K a x g o v o H ^ _ r e p o i j a ž e ,  k o m e n t a r j i ,  p i s m a ,  v p r e m i s l e k  n a  o b r a v n a v a n o  t e m o ,  a n k e t e ,  KriSpin Obutnik...  

Posrečena kombinacija proizvodnje smučarskih 
čevljev in kotalk (rolerjev) 

^ o d j a  oddelka tcrmoplastov Ciril  V i d m a r  

Pred č a s o m  s m o  ž e  pisal i  o težavah  v o d -
'lelivu plastika, k o  s o  polet i  r a v n o  tedaj,  k o  
^ se  p o s p e š e n o  pr ipravl ja l i  n a  i z d e l a v o  
'Smučarskih č e v l j e v  - z a  n e k a j  časa ostali 
''rez dela.  

»Izgubi l i  s m o  Strinajst d e l o v n i h  dn i ,  k i  
Sftio j i h  skušal i  nadoknadit i  p o z n e j e , «  j e  
Pripovedoval  v o d j a  o d d e l k a  Ciri l  V i d m a r .  

»Naroči lo  j e  b i l o  res p o z n o ,  prišl i  s o  d o -
^atni l j u d j e  (študentje),  organiziral i  s m o  d v e  
'^nieni - p o t e m  p a  n i  b i l o  dela.  

O d  teda j  d o  d a n e s  n a m  j e  u s p e l o  d e l o m a  
W o m e s t i t i  zaostanek, s t e m  d a  s m o  de la l i  

sobotah,  dvakrat  p a  c e l o  v sobotah 
Popoldne i n  n e d e l j a h  d o p o l d n e .  De lavc i  s o  

kar potrpež l j i v i ,  čeprav  j e  r a z u m l j i v o ,  d a  
takem r i tmu d e l a  p a d e  tudi  uč inek.  D o b r o  

b i lo  v s a j  to, d a  s m o  s e  v n a p r e j  d o g o v o r i l i ,  
'^daj b o  treba delati.  

Škoda  p a  j e  v s e e n o ,  d a  n a  pap i r ju  z n a m o  
splanirati v s e ,  v praksi  p a  ne,  zaradi česar 
p r i d e  d o  takih težav  kot  letos. Tore j ,  d a  b i  
b i l i  materiali  p r a v o č a s n o  (notranji  č e v l j i ) ,  
k o  s m o  i m e l i  ž e  v s e  drugo.  

K a s n e j e  s e  j e  oskrba  z notran j imi  č e v l j i  
i zbo l j ša la  (ko  j e  zače l  delati  A r č o n ) ;  trenut
n o  i m a m o  notranj ih  č e v l j e v  tol iko,  d a  j i h  ni
m a m o  k a m  dati. 

Sicer p a  s e d a j  z a k l j u č u j e m o  i z d e l a v o  zad
n j i h  15()()() parov  p a n c e r j e v  in č e  b o m o  v 
n a s l e d n j i h  d n e h  izdela l i  p o  1500 parov  
d n e v n o  (ker n e  g r e  z a  z e l o  z a h t e v n e  artikle), 
b o m o  s t o  p r o i z v o d n j o  zak l juč i l i  d o  sredine  
decembra .  

Zatem nas  čaka  š e  i z d e l a v a  z a  potn i ško  

k o l e k c i j o  z a  A i p i n a  p r o g r a m  in Daivvo. G r e  
z a  4 0 - 7 0  parov  p o  artiklih, k i  s o  z e l o  ra
z l i čn ih  barv  ali sestavnih  d e l o v .  

Računamo,  d a  b o m o  to izdelal i  d o  n o v e g a  
leta, č e  b o m o  i m e l i  v s e  materiale, notranje  
č e v l j e  i n  orod ja .  

L a h k o  s e  z g o d i ,  d a  s e  b o m o  ž e  p r e d  n o v i m  
l e t o m  lotili  p r o i z v o d n j e  rolk, k i  b o  p o t e m  
tekla d o  p o m l a d i .  

O b  t e m  n a j  rečem,  d a  j e  k o m b i n a c i j a  
pancer-ro ler j i  z e l o  posrečena,  tako g l e d e  
n a  s tro jne  in č l o v e š k e  z m o g l j i v o s t i .  Morda  
j e  pri  ro ler j ih  m a l o  m a n j  d e l a  n a  b r i z g a n j u ,  
g a  j e  p a  v e č  pri  m o n t a ž i , «  j e  š e  u g o t o v i l  
Cir i l  V i d m a r .  

N. P. 

Cveto Lukančič  pr idno  vl iva nove pancer je  Na tainpoprintu delata Matevž Reven in 
Roland I'lantan 



k a k o  POSLUJEMO 
S k l e p i  n a d z o r n e g a  s v e t a ,  s v e t a  d e l a v c e v ,  u p t a v e ,  m n e n j a  l a s t n i k o v ,  m e n a g e r j e v ,  d e l a v c e v ,  s i n d i k a t a .  

Vedno več odgovornosti 
Alpina se  bo  na tekmovalnem področju v 

alpskem smučanju letos predstavila z naslednji
mi smučarji A reprezentance: Andrej  Miklavc, 
Matjaž Vrhovnik in Rene Mlekuž. V mo!>ki B 
reprezentanci pa bo  letos nastopal Ožbolt Ošlak 
iz Črne na Koroškem. 

V ženski A reprezentanci bodo z Alpininimi 
čevlji  nastopale naslednje smučarke; Katja Ko
ren, Nataša Bokal. Alenka Dovžan, Špela Bračun 
in Andreja Potisk; v B reprezentanci pa: A n j a  
Kalan, Tina Bogataj in Dalija Lorbek. 

Lahko rečem, da smo za smučarke in smučar
j e  pripravili vse, kar j e  bilo treba. Pri tekmoval
nih pancerjih A 2  smo opravili še  nekatere teste in 
prilagoditve obutve posameznim tekmovalcem. 
Kar zadeva razvoj, j e  bilo ugotovljeno, da bo  tre
ba narediti nekaj  sprememb na »školjki«,  ki j e  na 
določenih delih premehka. Torej, pripraviti us
trezne čevl je  za naprej. 

V reprezentanci za deskanje na snegu (snow

board) bosta z našimi čevlji  letos nastopala Dejan 
Košir in Katja Gornik. 

Če ustrezno opremo povežemo s pripravami 
smučarjev, največ pričakujemo od Andreja Mi-
klavca in Reneja Miekuža, ki sta se  močno uve
ljavila že lani. Treningi moških so se odvijali zelo 
dobro, kolikor so  pač dopuščale poškodbe. 

Iskrice 

Organizacija je lahko klasična, ki 
temelji na odpravljanju slabosti, in 
sodobna, ki teži k izkoriščanju novih 
tokov. 

Organizacija je kot juha; nikoli se ne 
poje tako vroča, kot se skuha. 

Kadri 
Minili so časi krmarjenja le po »cestah 
in železnicah«, začela se je doba »navi
gatorjev po informacijskih avtocestah«. 

Kadri 
Ne to kar delam, kar bom potreboval — 
se moram učiti. 

Denar 

Elektronski denar bo zamenjal kla
sičnega; celo kavico bomo spili s po
močjo kartice. 

Denar 

Dokler bodo vrednostni papirji za nas 
papir brez vrednosti, toliko časa bomo 
naš razvoj drago plačevali z manjvred
nostnim kompleksom na večvrednem 
trgu. 

Uredništvo 

Pri dekletih j e  problem še  vedno v tem, ker s o  
bile skoraj  vse  poškodovane. 

Na vsak način moramo izkoristiti naše mož
nosti (tudi na domačem tržišču). Konkurenca j e  
vedno hujša. Celo mali slovenski trg »napadajo« 
trije največji  proizvajalci, kot so  npr. Rossignol, 
Nordica in Lange, ki so  vključeni tudi v slovens
ki smučarski pool. 

Pri tem bi se morali zavedati kako pomembna 
j e  pri tem servisna mreža, kar j e  pri nas povezano 

tudi s tekmovalno službo, s a j  sodelujemo s 
smučarji in strokovnjaki, tako našimi kot zuna
njimi. Že aprila začnemo s testi in potem smo s 
tekmovalci ves  čas; živimo z njimi. T o  zahteva 
kar veliko požrtvovalnosti, potovanj, odsotnosti. 
V e č  kot polovico dni v mesecu sem odsoten na 
terenu. Mislim, da bi morali to upoštevati tudi s 
primerno stimulacijo, s a j  j e  delo vedno bolj 
odgovorno. 

Peter JEREB 

' 
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T u d i  Ž igonov  gr ič  j e  ož ive l  

Kako ostati v tekaškem vrhu 
Dolžnost nas serviserjev, ko prilagajamo 

obutev potrebam tekmovalcev, je ,  da sodelujemo 
tudi z našimi razvojnimi strokovnjaki. Na drugi 
strani pa j e  potrebno dobro delo s tekmovalci. In 
če s o  ti še  uspešni na tekmah, j e  to tudi najboljša 
promocija podjetja in naših izdelkov. 

Mislim, da j e  pri vsem tem še  veliko rezerv, 
čeprav j e  že sedaj  naše delo bol j  tekmovalna služ
ba kot servisiranje. 

Če pomislimo, da se  olimpijada že kar pri
bližuje, j e  važno, da nas opazijo na terenu in da 
so z našim delom zadovoljni. 

Predvsem pa, da j e  naša obutev, ki j o  uporab
l ja jo  tekmovalci, kvalitetna. 

Vedno j e  vprašanje,  k a j  se  pravi  dobro de
lati? Al i  j e  to tudi vkl jučevati  obetajoči pod
mladek (Italija), delati dolgoročno in s e  
uvel javl jat i  kot podjet je  s kvalitetnimi proizvo
di in j a s n o  v iz i jo .  

Ko neke cil je dosežemo, j e  namreč Se mnogo 
težje na teh pozicijah obstati. 

Trenutno j e  Alpina s svojimi izdelki prisotna ^ 
enajstih reprezentancah, kot so: Slovenija, Ja
ponska, Norveška, Švica, Italija, ZDA, Anglija^ 
Češka, Slovaška, Bolgarija in Hrvaška. 

Seveda ne vemo natančnejšega števila t e k m e  
valcev, ocenjujem pa, da j e  tistih, ki z našiiH' 
tekaškimi čevlji  nastopajo v svetovnem pokalu i" 
v mladinskih reprezentancah preko 200. To velja 
za smučarski tek, nordijsko kombinacijo (skoki' 
tek) in biatlon. Slovence opremljamo v vseh 
panogah. 

Sicer pa največ pričakujemo od novega tek
movalca v nordijski kombinaciji, Norvežana 
Lundberga. V isti panogi bo  v svetovnem pokala 
nastopil tudi japonski reprezentant Takazava 
tudi nekateri drugi znani tekmovalci.. 

Za nas j e  zanimivo tudi, da se  j e  v tekmoval
nem smislu v svetu rodil nov način tekmovanj 
(wordloped), ki j e  serija maratonov po vsem sve
tu, ki j ih  prenaša tudi Eurosport, kar j e  spe' 
priložnost za promocijo. 

Lojze OBLAK 

DELOSvlJenJ^j 



k a k o  POSLUJEMO 

Alpina na informacijski 
avtocesti 

K o n e c  n o v e m b r a  ste nas  n a  p o b u d o  Toneta  K a v č i č a  ob i ska la  pred
stavnika f i r m e  P E R F T E C H  i z  L j u b l j a n e ,  k i  s e  m e d  d r u g i m  u k v a r j a  
s s v e t o v a n j e m  in organ izac i jo  n a  p o d r o č j u  v k l j u č e v a n j a  v s v e t o v n o  
elektronsko o m r e ž j e  I N T E R N E T .  

D a m i j a n  Hafner  j e  skup in i  zainteresiranih s t r o k o v n j a k o v ,  poten
cialnih u p o r a b n i k o v  I N T E R N E T A ,  razloži l  možnost i ,  k i  s e  n a m  s 
| e m  o d p i r a j o  in poudar i l  s o d e l o v a n j e  pri  v k j u č e v a n j u  v t o  hitro razv i
j a j o č e  s e  o m r e ž j e .  

Kot  kaže,  v k l j u č i t e v  s p l o h  n e  b i  b i la  zapletena, s a j  i m a m o  tako 
tehnične i n  k a d r o v s k e  možnost i  (računalniška tehnolog i ja ) ,  tele
fonske p o v e z a v e ,  k i  s o  potrebne z a  v k l j u č e v a n j e ,  p a  b o d o  v z p o 
stavl jene p r i h o d n j e  leto. 

T u d i  c e n a  z a  v k l j u č e v a n j e  n i  v i soka,  i m p u l z i  p a  s o  c e l o  c e n e j š i  kot 
mednarodne  te le fonske  z v e z e .  

Koristi  z a  naš  r a z v o j  i n  p r o m o c i j o  p a  b i  b i l e  l a h k o  ve l ikanske.  

N. P. 

b o m o  podali  n a  in formaci jsko avtocesto - Internet 

Dobro sodelovanje prodajalcev  s stalnimi strankami v A jdovšč in i  

Dvajset let brez obnove 
» V a š a  proda ja lna  j e  e n a  

n a j b o l j š i h  t rgov in  v A j d o v 
ščin i«,  sta m e n i l a  I v o  i n  
D a m j a n a  Č e r m e l j ,  d o m a  i z  o k o 
l ice A j d o v š č i n e .  

» V e č i n a  o b u t v e  zato  k u p u j e v a  
pri  vas,  ker  imate  tudi  kakovost
n o  o b u t e v  i n  š i roko  izbiro.  T u d i  
c e n e  s o  kar  s p r e j e m l j i v e .  Zaradi  
v s e g a  tega s e  kot  stalne stranke 
z v a š i m i  trgovci  d o b r o  p o z 
n a m o .  V e v a  pa, d a  imate  tudi  in
dustr i j sko  prodaja lno,  k j e r  se  
sp lača  k a j  kupit i .  S k o l e g i  l o v c i  
s e  npr. sp lača  odpe l jat i  v Žiri  in 
t a m  k a j  kupiti...« 

đ 

џ 

' '-^sedanja nadzornega sveta 

^^^^•OSvljenje 

L e p o  j e  slišati l j ud i ,  k i  s o  
» n a š i «  in c e n i j o  tako naše  d e l o  
i n  s katerimi  se  sreču je jo .  
P o s l o v o d k i n j a  Janja  Fučka  
s e v e d a  p o j a s n j u j e  p r e d v s e m  
trenutne razmere; 

»Oktobra  s m o  res o d l i č n o  
prodaja l i  z i m s k o  o b u t e v ;  no
v e m b r a  p a  j e  proda ja  n e k o l i k o  
skromnejša .  Mis l im,  d a  b i ,  g l e d e  
n a  to, k o l i k o  i m a m o  blaga,  
moral i  hitreje  obračati  za loge.  

O b  v s e j  š iroki  p o n u d b i  l j u d j e  
s p r a š u j e j o  tudi  p o  d o m a č i h  co
patah in natikačih; teh p a  ni
m a m o .  

Prav j e ,  d a  o m e n i m ,  d a  s m o  
letos d o b r o  prodaja l i  tudi  roler-
j e ,  septembra  p a  s e  j e  proda ja  
le-teh  ustavila.  

Omeni la  b i  š e  težave, k i  s m o  
j i h  imel i  zlasti z r jav imi  bulerj i ,  
k o  so  se  odlepl ja l i  podplati.  Še 
sreča, d a  pri nas reklamaci je  hitro 
in so l idno  rešu je jo  (v 7 - 1 0  dneh).  

Nasp loh  lahko  rečem, d a  j e  v 
A j d o v š č i n i  n e k a j  v e č j a  k o n 
kurenca kot j e  bi la,  v e n d a r  m i s 
l im,  d a  to n i  v p l i v a l o  n a  prodajo.  

S e d a j  p a  m o r a m  povedat i  š e  
tisto, kar nas n a j b o l j  teži: hiša, v 
kateri j e  prodajalna,  j e  d o k a j  
nevzdrževana;  fasada  j e  m o č n o  
načeta, v e t r o l o v a  n i  in š e  mar
s i k a j  ni  tako kot b i  b i l o  lahko.  
V s e  p o v e  podatek,  d a  o d  o tvo
ritve pred  d v a j s e t i m i  leti ni  b i l o  
n o b e n e  o b n o v e .  

N. P. 
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k a d r o v s k e  IVOVICE 
P r i S l i ,  o d š l i ,  u m r l i ,  d i p l o m i r a l i ,  p r e d s t a v i t v e  d i p l o m ,  k a d r o v s k i  n a ž r t i ,  telcoža p r o b l e m a t i k a ,  stimulacije.,  

K A D R O V S K E  
N O V I C E  
z a  m e s e c  n o v e m b e r  1 9 9 6  

Mesec november j e  za nami, pa 
poglejmo novosti s področja zapo
slovanja za to obdobje. 

V preteklem mesecu in v začetku 
decembra j e  nastopilo delovno raz
merje  9 delavcev; z delom pa j e  
prenehalo 5 delavcev. 

Na novo so sklenili delovno 
razmerje Silva PodhraiSki v obratu 
Gorenja vas, Mojca Buh v obratu 
Šentjošt, Mateja Lazar v obratu 
Rovte; v prodajalni Alpina Ljub
ljana L j e  delo nastopila Slavica 

Dorčič in v prodajalni Alpina Žiri 
H. Nevenka Šinkovec. 

S služenja v slovenski vojski  s o  
se  vrnili in nastopili delo v nepo
sredni proizvodnji; v Žireh Marijo 
Šubic in Simon Selak, v obratu na 
Colu pa Marjan Faganel in Mitjan 
Čemigoj.  

Z delom so v tem razdobju prene
hali: Simon Modrijan iz vzdrže
valne službe, Rafael Krvina in Aleš  
Petemelj iz proizvodnje v Žireh, 
Ana Novak iz prodajalne Alpina I. 
in Ivan Likar iz prodajalne Velenje. 

Irma DOLENEC 

Volitve so za nami 
10. novembra smo spet doživeli po

memben dan: imeli smo volitve v držav
ni zbor. V našem (9.) volilnem okraju j e  
dobil največ glasov Jože Možgan (SLS), 
zdravnik iz Železnikov - 32,53 %.  

V Žireh j e  od okoli 3500 volilcev vo
lilo 2870 volilcev (82%), 116 glasovnic 
j e  bilo neveljavnih. 

Največje stranke oz. njihovi kandidati 
pa s o  prejeli naslednje število glasov: 
Jože Možgan (SLS) 7 0 9  glasov (24,7 
%); dr. Pavel Gantar (LDS) 643  glasov 
(22,4 %); Alo jz  Čufar (SDS) 4 5 6  glasov 
(15,88 %), Vincencij Demšar (SKD) 
425  glasov (14,80 % )  in Jože Logar 
(ZLSD) 257 glasov ali 8 , 9 5 % .  

Pozoren analitik bi hitro ugotovil, da 
so  se  volilci v Žireh kar močno »selili« 

OB ODHODU V POKOJ 

Našemu dolgoletnemu sodelavcu iz maloprodajne mreže 
Ivanu Likarju, poslovodji prodajalne Alpine iz Velenja, želimo 
ob upokojitvi vae dobro, da hi se rad spominjal delovnih let v 
Alpini, predvsem pa trdnega zdravja in življenjske vedrine ter 
mirno in zadovoljno življenje med svojimi domačimi, pa tudi 
veliko uspešnih planinskih pohodov. 

in podprli tudi v državi favorizirani 
stranki. 

Kot zanimivost n a j  povem, da  j e  na 
letošnjih volitvah kandidiralo kar  
neka j  Žirovcev (tudi v našem volilnem 
okraju), vendar ni bil nihče izvoljen.  
Podobno v e l j a  z a  Poljansko dolino, 
k j e r  sta kandidirala d v a  zelo znana 
politika, dr. Pavel  Gantar in Emil 
Milan Pintar. 

Upam, da nam to dejstvo ne b o  
onemogočalo, da  bi imeli na delovanje 
državnega zbora v s a j  posreden vpliv, 
v s a j  preko poslancev iz volilnega okra
ja,  živečih na drugih področjih nekdanje 
občine Škof ja  Loka (npr. Vincencij 
Demšar, Jože Možgan, Zoran Thaler...). 

N. P. 

! v ? ?  

Z vol išča v d r ž a v n i  z b o r  - 10. n o v e m b r a  
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Č e  .so d o b r i  filmi, j e  p r e d  v h o d o m  v k i n o  t u d i  taka  gneča  

CELOVEČERNI KONCERT 
SREBRNEGA (G)LASU 

Potem, ko smo slišali, da se starejši pevci »selijo« k upoko
jencem, je iz tega nastal številen Mešani pevski zbor društva upo
kojencev Žiri, Srebrni (g)las imenovan, je človek postal kar radove
den. Radoveden zato, ker poznamo upokojence kot ljudi, ki nimajo 
nikoli časa, na drugi strani pa mnoge posameznike, ki so močno za
znamovali kulturno življenje Žirov v zadnjih desetletjih, kot so npr-
Toni Žakelj, Franci Čeplak, Tone Gorjup, Drago Pisanec in mno-
gi drugi. . . . . .  

In res smo 23. novembra v dvorani Svobode imeli kaj slišat'' 
Pevovodja gospod Rijavec je svoje pevce pripravil tako dobrO-
da so razveselili gledalce in da so tudi sami lahko zadovoljni' 
Na.stopili so z osmimi pesmimi in poželi aplavz na odprti sceni. 

Za popestritev koncerta so močno poskrbeli tudi njihovi prijatelj' 
pevci Mešanega pevskega zbora Zvon iz Šmartnapri Litiji in njiho
va povezovalka programa Magda Omahen. 

Ne smemo pozabiti glasbenega vložka Simona Dolenca, ki je i'D 
»sintesajzerju» poskrbel za prijeten »premor« med pevskirt'^^ 
nastopoma obeh zborov, ki sta se na koncu zlila v mogočen skupi" [ 
nastop, pod spretno roko obeh pevovodij. 

Prepričani smo, da bomo odslej s pomočjo Srebrnega (g)las'> 
doživeli še marsikatero prijetno urico. 

N. P. 

D t l i O ž ' v j / c n / ^  



k r o n i k a  K R A J A  
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Ta veseli dan 
- spet v Žireh 

Sredi novembra nam je 
igralska skupim/ DPD 
Svoboda Ziri predstavila 
ponovitev Linhartove ic-
seloigre Ta veseli dan ali 
Matiček se ženi. 

Kot zanimivost naj po
vemo, da je v igralski 
zasedbi obolelo Silvo Gia-
comelli uspešno nado
mestila Tanja Lazar. 

Igralci so nam pripra
vili prav prijeten večer; 
škoda, da ni bih obi
skovalcev več. 

^eSani pevski  z b o r  Srebrni  (g)las j e  uspešno nastopil na p r v e m  
'Samostojnem koncertu (foto: l irigita Zemljarič)  

f^odohe iz sanj - stvarnost 
Sredi novembra sta Muzejsko društvo Žiri in likovna sekcija DPD 

^^'ohoda Žiri pripravili razstavi najnovejšega opusa fotografij Franca 
Zemlja. Dela sta predstavila Stane Kosmač in Miha Naglič. 

I 
B , J 

pred  razstavo - še kratek dogovor,  z leve: Evgen Podobnik, Stane 
^osmač in avtor razstave Podobe  vi s a n j  Franci T e m e l j  

®^stava fotograf i j  Franci ja  T e m l j a  

^^l.Oiivljenje 

Pred Novim letom bo letos 
v 

v Zireh veselo 
v četrtek, 19. decembra bo letos novost - BOŽIČNO-NO-

VOLETNI SEJEM. 

V predprazničnem okolju in razpoloženju si boste lahko 
omislili mnogo dobrot, izdelkov domače in umetne obrti in 
okraskov. Sejem, ki je del tradicionalnega sejma v Žireh in je 
obogaten s predpraznično ponudbo, bo pred Zadružnim do
mom v Žireh. 

V četrtek, 26. decembra ob 19. uri bo v dvorani Svobode v 
Žireh Božično-novoletni koncert Pihalne godbe Alpine. 

Sodelujejo tudi mnogi drugi ansambli. 

Prireditev je združena z bogatim srečelovom. 

V petek, 27. decembra pa bo od 10. do 19. ure v dvorani 
Svobode bogata in zanimiva prireditev za otroke: od risank, 
preko igralne delavnice (v Partizanu ob 15. uri ), do 
otroškega in mladinskega programa v dvorani Svobode ob / 7. 
uri. 

Zanimivo bo tudi v soboto, 28. decembra, ko bo program v 
dvorani Svobode kar od 9. do 19. ure. 

Spet - od igralne delavnice ob 9. uri v Partizanu, do 
širokega programa v dvorani Svobode, ob 10. uri filmska 
komedija, do otroško-mladinskega programa od 16. do 19. 
ure. 

Veselje mladih se zaključuje v nedeljo, 29. decembra s 
celodnevno (od 9. do 19. ure) igralno delavnico v Partizanu. 

KADARKOLI BOSTE PRIŠLI, BO ZANIMIVO, VEDNO 
STE DOBRODOŠLI. 

Za vse to so poskrbeli zlasti Turistično društvo Žiri in obči
na Žiri, z odborom za kulturo. 

I t  



k r o n i k a  K R A J A  
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Pr' Matic' odprto 

S t a v b o  P r '  Matic'  s o  o d p r l i  15. n o v e m b r a .  Na 3000 m 2  s e j e  z d r u ž i l o  
v e č  kot  10 p a r t n e r j e v ,  k i  s o  v s tavb i  o d p r l i  pos lovne  prostore  ali  b o d o  
ured i l i  s t a n o v a n j a .  

Zadnji dve  leti j e  burila duhove 
gradnja edinstvenega objekta v 
Zireh, 3(XX) in 6 milijonov 
neniiSkih mark vrednega objekta 
»Pr '  Matic'«, ki g a  j e  zgradila 
skupina podjetnikov, ki so  se 
pridružili Esadu Biljali ju in sredi 
Zirov zgradili stavbo, ki j e  lahko v 
ponos samim investitorjem kot tudi 
Zirovcem nasploh. 

Prostori so  Se nedodelani, le mis
limo si lahko, da se  tu obeta novo, 
zanimivo središče dogajanja. 

Morda bi se  želeli najprej 
polepšati pri frizerki Joži ali dopol
niti garderobo v butiku Maša; 
izboljšati make up s pomočjo 
Lukančičeve Glorie. In že boste 
nared za potovanja, ki vam j ih  bodo 
pripravili prav tako v Lukančičevi 
družinski turistični agenciji 
Impulse. Ali pa boste stopili v prvo 
nadstropje, si sproti ogledali dela 
Tomaža Kržišnika in se napotili v 
salon pohištva Silva Žaklja. 

Tu bodo tudi mesne dobrote 
Janeza Oblaka. 

Morda pa bi kupili še  k a j  za dari
lo ali šolo, stopili boste na drugo 
stran v trgovino Stroka. 

Če boste zadovoljni z uslugami in 
nakupi, si boste na koncu lahko 
omislili še  »l ikof« v podjetju 
Ambasada - na vogalu stavbe. 

Kako bo  občina uporabila s v o j  
del prostorov, še ne vemo. Ka j  v s e  
bo  še  v stavbi z razvojem, tudi ne. 
Kot kaže, se  obeta še restavracija, 
pa tujske sobe. Na vrhu s o  seveda 
stanovanja. Tudi to j e  pridobitev za 
Žiri. 

Skoraj  tisoč Žirovcev j e  z 
udeležbo na otvoritvi 15. novembra 
izrazilo priznanje investitorjem; in 
radovednost k a j  bo  v s e  tu... 

Pihalna godba Alpine j e  dvignila 
razpoloženje. 

V imenu investitorjev j e  v s e  nav
zoče najprej pozdravil Adolf 
Križnar, ki j e  orisal potek gradnje -
od problemov v začetku, do ponosa 
- ko j e  objekt zgrajen. Še posebno 
j e  poudaril veselje,  d a j e  v zadnjem 
času tudi občina začela lepo sodelo
vati, in upanje, da bo  še  naprej tako. 

Zapel j e  tudi mešani pevski zbor 
žirovskih upokojencev SREBRNI 
(G)LAS, ki mu j e  bil ta nastop 
nekakšna generalka pred prvim 
samostojnim koncertom naslednji 
dan. 

Jože Logar, ki j e  vodil prireditev, 
j e  povabil k besedi še  predstavnika 
občine kot drugega investitorja in 
arhitekta Janeza Komana. Zaradi 
zadržanosti župana j e  sicer prišlo do 
manjše zadrege, zato j e  projektant 
predstavil projekt Pr' Matic' in nje
gove  značilnosti v žirovskem pros
toru. 

Glavna govomica j e  bila državna 
sekretarka za malo gospodarstvo 
Staša Baloh - Plahutnik., ki j e  
poudarila vlogo sodelovanja pod
jetnikov na področju malega gospo
darstva in možnosti, ki se  odpirajo 
podjetnikom z novimi načini delo
vanja države (ministrstva), med 
drugim tudi na področju kreditiran
j a .  

Jože Logar j e  zatem predstavil 
partnerje in njihovo prihodnjo de
javnost. 

Formalno so stavbo odprli: 
državna sekretarka Staša Baloh -
Plahutnik, podžupan Tone Oblak in 
glavni investitor Esad Biljali, s tem, 
da so prestrigli trak pred vhodom. 

N .  P. 

R e p u b l i š k a  sekretarka  z a  m a l o  gospodars tvo  Sta.ša ISaloh - Plahutnik 
j e  v s o d e l o v a n j u  z g l a v n i m  invest i tor jem E s a d o m  B i l j a l i j e m  in podžu
p a n o m  T o n e t o m  O b l a k o m  o d p r l a  s t a v b o  (foto: Hrigita Z e m l j a r i č )  

Žirovski  p o d j e t n i k i  s o  se  zbra l i  v G a l e r i j i  i n  se s p r e d s t a v n i k o m a  
ministrstva  z a  m a l o  gospodarstvo  in B o g o m  Fi l ip ičem, k i  koord in ira  
to d e l o  n a  G o r e n j s k e m ,  pogovor i l i  o težavah,  k i  j i h  i m a j o  (foto: 
Hrigita Z e m l j a r i č )  

O b  o d p r t j u  f r i zerskega  salona »Jož i«  s o  zaigral i  Č u k i  

13S D E L O a # ^  



k r o n i k a  K R A J A  
D o g o d k i  s p o d r o ž j a  ž i r ž i h  i n t e r e s o v .  Š o l s t v o ,  z d r a v s t v o ,  a k c i j e  k r a j a n o v ,  k u l t u r a ,  š p o r t ,  p o t o p i s i ,  p i s m a . , .  

p 

ž i r o v s k e  A m b a s a d e  p o  n o v e m  

f 
I 

j^obro z a l o ž e n a  p r o d a j a l n a  i n  p r i j a z n e  p r o d a j a l k e  p r i  M a r j a n u  ( f o t o :  
"'•'Rita Z e m l j a r i č )  

Večer s prvaki - prvovrstno 
S a j  človek nc bi ver je l ,  če ne bi sam 

videl: v Žireh s o  se  /.brali A n d r a ž  
Vehovar,  s rebrni  iz Atlante, Iztok 
Čop, nekdanj i  svetovni p r v a k  in 4.  na 

n 
T u d i  u l t r a i n a r a t o n e c  D u š a n  
M r a v l j e  j e  b i l  v Ž i r e h  z a d o v o l j e n  

ulimpijadi, Alenka l i ikar,  13. na 200 m 
Valtcr Bunča, kolesarski profesiona
lec, najbol j š i  supermarutonec sveta 
DuAan Mravl je ,  nesojeni olimpijec 
Roman Kejžar,  obetajoči idri jski  ko
š a r k a r  J a n u š  ( l o r j u p ,  petkratni zma
govalec triatlona jeklenih Lojze Ob
lak,  pa seveda domači aduti :  svetovni 
balinarski p r v a k  Uroš Vebar,  alpinist 
in ekstremni smučar  z desko Marko  
Čar ,  Petra Kampre,  ki se  naglo vzpe
n j a  po svetovni teniški lestvici - in 
Primož Kopač - nekdanj i  svetovni 
mladinski viccprvak (ekipno) in član 
državne reprezentance. 

»NavduSena tribuna« žirovske osnovne 
šole j e  dobre tri ure uživala v pogovorih in 
nastopih slovenske športne smetane, pa 
tudi Adija Smolarja, ansamblov C e s t  ia 
Vie, Limvemov in Kingstonov, narodno-
zabavnega ansambla Blegoš iz Gorenje 
vasi, pa obetajoče pevke iz Škofje Loke 
Tjaše Grah in končno žirovske plesne in 
navijaške skupine Bomba. Tu so bili tudi 
župana iz Idrije Samo Bevk in iz Gorenje 
vasi Jože Bogataj ter žirovski podžupan 
Tone Oblak. 

(nadal jevanje  na 14. strani) 

Ž i r o v s k i  i n  d r u g i  š a m p i o n i  

' " " k a  L u k a n č i č  b o  p o s k r b e l a ,  d a  b o s t e  v G l o r i j i  d o b i l i  v s e ,  k a r  ž e l i t e  

k ^^l-OSvljenje 

T u r i s t i č n o  a g c n c i j o  I m p u l s e  b o  
v o d i l  T o m a ž  L u k a n č i č  

A d i  S m o l a r  j e  p o s k r b e l ,  d a  j e  
b i l o  s r e č a n j e  n a  n a j v i š j i  r a v n i  



k r o n i k a  K R A J A  
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L o j z e t u  O b l a k u  j c  b i la  celo Saša Pivk  k o m a j d a  k o s  

(nudaljevanje s prejšnje strani) 

Ni manjkalo športnih delavcev, novi
narjev in drugih gostov, ki so kljub 
nekoliko pomanjkljivi obveščenosti do
dobra napolnili žirovsko telovadnico. 

Vsak zase so navdušili: športniki s 
svojimi uspehi in načrti, glasbeniki, ple
salci, duhoviti govorniki, ki jih j e  
domiselno spodbujala voditeljica prire
ditve dinamična Saša Pivk. 

Prireditve pa seveda nc bi bilo, če j e  
ne bi p(xlprli poleg glavnih pokrovi
teljev Alpine in občine Žiri še mnogo 
drugih gospodarskih podjetij in zaseb
nikov, ki so  poskrbeli tudi za zanimive 
nagrade in spominke. 

Organizatorjema Saši Pivk in Sreču 
Gabru res lahko čestitamo; želimo, da bi 
se izpolnila želja, da bi bila ptxlobna 
prireditev v Žireh tudi naslednje leto. 

Nejko PODOBNIK 
d r .  Ivan  Kr is tan  j e  predstav i l  
k o m b i n i r a n i  vol i ln i  s istem 

•k 

Fasada  p r o d a j a l n e  A l p i n a  v A j d o v š č i n i  j e  res  ž e  d o t r a j a n a  Jesenske v o d e  s o  ogrozi le  t u d i  most  p r e k o  Oso jn ice  

m 

Dopisujte: 

-Koloton-

»DELO-ŽIVUENJE« je glasilo 
Alpine Žiri. Ureja ga uredniški 
odbor: Jana Erznoinik, 
Pivk, Tanja Mohorič, Slavko 
Kristan, Jožica Kacin, Sih'^ 
Pivk, Nejko Podobnik - glav"' 
in odgovorni urednik. Naklado-
2.400 izvodov. Tisk: Gorenjski 
tisk, Kranj 
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